



غسّالة ذات حوض مزدوج ، بلون فضي غامق
Twin Tub Washing Machine , Dark Silver

WTT14100M1

نظافة وعناية مثالية
Cleaner and care ideal

3 Wash Program: Gentle, Normal, Strong

Customize your wash: three wash programs let you choose the right cycle and care for every type for fabric.

سعة الغسالة
Washer Capacity

كغ | 14

سعة المجفف
Dryer Capacity

كغ | 10



تكنولوجيا التجفيف بنفث الهواء

تقلل هذه التقنية المقدمة من إل جي الرطوبة المتبقية حتى تخرج الملابس من الغسالة جاهزة للكي والارتداء. تزود دورة التجفيف الهواء الدوار إلى الحوض لإزالة الماء، وتجفيف حوض الغسيل وحفظه من العفن.

Wind Jet Dry

This LG technology reduces residual moisture so that clothes come out of the machine ready to iron and wear. The spin cycle introduces circulating air into the tub, which removes water, dries out the washing tub, and keeps it free of mold.

Additional Data

- No. of knobs (4)
- Water inlet (1)
- Wash programme selector
- Wash timer
- Spin timer
- Voltage (230V)
- Frequency (60Hz)

معلومات إضافية

- عدد المفاتيح (4)
- مدخل المياه (1)
- اختيار برنامج الغسيل
- مؤقت للغسيل
- مؤقت للتجفيف
- الكهرباء (230 فولت)
- التردد (60 هرتز)

أبعاد المنتج (سم) ... Product Dimensions (cm)



الوزن الصافي (كغ)
Net Weight (Kg)

32



مضخة نفثة دوارة

تقوم البكرة بفرك وتنظيف الملابس من خلال الاحتكاك الإضافي لإزالة الغبار والعث، مما يوفر غسلاً أكثر نظافة وأكثر تعقيماً.

Roller Jet Pulsator

The roller rub and scrub clothes with added friction to remove dust and mites, delivering a cleaner more sanitized wash.



تكنولوجيا Rat Away

هي عبارة عن غطاء بلاستيكي بسمك 3 ملم يحتوي على مادة كيميائية تحمي جهازك من القوارض وتعزز من متانته وأدائه.

Rat Away Technology

3mm-thick plastic cover containing a rat-repellent chemical that protects your appliance from rodents and enhances durability and performance.



zagzoogksa



www.zagzoog.com
info@zagzoog.com

عاماً من الخبرة

65+

Zagzoog

الزقزوق